
V Libochovanech dne 2. března 2007 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Tento týden byl schválen na veřejném zasedání zastupitelstva obce rozpočet obce na rok 2007. 

Neobsahuje případné finanční dotační podpory, které bychom pochopitelně rádi získali. Přesto jeho 

plánovaná výše 4 951 000,- Kč umožňuje realizovat některé ze zamýšlených činností. Plánujeme 

vybudování dětského hřiště v Řepnici a do programu obnovy venkova jsme přihlásili projekt oprav a 

vybudování místních komunikací a chodníků. Také zaměření nových parcel pro výstavbu rodinných 

domků bude v nejbližší době realizováno, včetně zadání zpracování projektu inženýrských sítí. 

  

Ubytovna je prakticky dokončena, takřka 8 měsíců trvalo odborné firmě vyrobení a poté usazení 

protipožárních dveří ke sklepu a do půdních prostor v objektu Obecního úřadu. Poslední stavební 

úpravou je sociální zařízení v přízemí budovy a na celkovém vnitřním vzhledu zapracujeme ještě 

položením nové dlažby a vymalováním chodeb. Předpokládané zahájení provozu ubytovny je 1. květen 

2007. Sledujte proto naše webové stránky. 

  

Dnes jsem s kolegyní Pafelovou z Velkých Žernosek a zástupci investora (ČD) a dodavatele, projížděla 

úsekem cyklotrasy mezi naší obcí a sousedy z Velkých Žernosek. Žádným nadšením jsme (my starostky) 

nehýřily. Ošetřené úseky pod úrovní kolejového svršku, na svahu pod tratí, jsou opravdu v dobrém 

stavu, ovšem pohled na cestu, po níž zanedlouho začnou jezdit cyklisté, nám radost neudělal. Jako 

ostatně nikdy, po pracech firem spojených s Českými drahami. Finanční prostředky obcemi do tohoto 

velmi frekventovaného úseku vložené se nám zdají vyhozené, protože není roční období, kdy se zde 

něco neděje. 

  

Cyklisté spílají obcím, ale ty ze svých rozpočtů nejsou schopny cestování na kolech zabezpečit tak, aby 

byli všichni spokojeni. Když získáme dotaci z veřejných zdrojů, a je úplně jedno, jestli z regionálních, 

ministerských nebo evropských, vždy je nutná spoluúčast obcí. A občané těchto obcí určitě budou radši 

souhlasit s vydáním finančních prostředků na vybudování chodníků, hřišť, opravy škol a jiných 

potřebných zařízení k běžnému životu zde trvale bydlících. Takže těžké rozhodování. Dodavatelská 

firma N+N (Novák) Litoměřice zaručuje dnešním slibem, že trasa bude do konce dubna připravena tak, 

aby si nikdo z projíždějících nerozbil kolo, nepřekousnul jazyk a i jinak neublížil. V průběhu 

dohodnutých opravných prací budete mít možnost ve fotogalerii sledovat opravy. 

  

Na shledanou za týden se těší starostka obce, Ivana Sklenářová    

 


